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1. valg af dirigent 
Æresmedlem Grethe Bjærge blev valgt 

2. beretning om klubbens virksomhed i 2024 
Vi fik gennemført hele vores jubilæumssæson i fin stil. 25 års jubilæet 
blev fejret med en flot jubilæumsturnering her på banen med nogle gæs-
ter fra andre klubber. Der var fine præmier og alt klappede. En særlig 
tak til Frede for at koordinere alt omkring turneringen. 
Selve jubilæet blev fejret med en fin fest her i klubben, hvor der var en 
rigtig fin stemning. Tak til alle der deltog. En særlig tak til Mogens for at 
sikre at indhold og musik var lige i skabet. 
Grethe Bjærge som var med til at starte seniorklubben blev ved samme 
lejlighed udnævnt til æresmedlem. 
 
Vi har fortsat omkring 90 medlemmer og har et snit på 65 hver uge til 
vores onsdagsmatcher. 
 
På grund af jubilæet blev der ikke arrangeret nogen ”overnatningstur”, 
men vi havde vores forårstur til Harrekær. 
 
Det fungerer fortsat godt med at vi holder afslutningen på turneringen i 
starten af oktober. Vi er på den måde sikret at alle kan være med hele 
vejen også dem der kører i buggy. Det gør vi også i år og atter sådan at 
vi resten af måneden kan afprøve andre spilleformer. 
 
Som jeg tidligere har givet udtryk for er det vigtigt, at vi i vores alder 
fortsat holder hjernen frisk og derfor er parat til nye udfordringer. 
Derfor er vi i år startet på at lave indberetningerne på en ny måde. Det 
har vi store forventninger til og oplevede jo allerede sidste onsdag, hvor-
dan ikke mindre en 70% af scores blev indberettet direkte på banen. 
Bruno har gjort og gør fortsat et stort arbejde for at vi alle får lært, hvor-
dan vi på den smarteste måde kan udnytte den teknologi der står til rå-
dighed. 
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Den kommende sæson byder på et gensyn med banen i Slagelse – også 
kaldet Trelleborg. Det sker den 23. maj og der vil blive lagt tilmeldings-
liste frem når tiden nærmer sig. 
Den 12. juni holder vi venskabsmatch med Vallø her på banen, hvor der 
ligeledes vil være tilmeldingsliste. 
Så laver vi en udflugt til Vestfyn og Langesø banerne, hvor vi overnatter 
i Vissenbjerg. Også her kan man tilmelde sig – det foregår den 4. – 5. 
september. 

Vi har også i år udsendt et tilbud til nye medlemmer i seniorklubben og 
det er der allerede flere der har taget imod. Vi glæder os til at spille med 
jer.  

Jeg vil afslutte med en tak til jer alle for at deltage i seniorklubben. Vi 
har som nævnt været i omegnen af 90 medlemmer gennem 2024 og det 
er altid en fornøjelse af møde jer. 

Tak til matchledelsen for et godt og hyggeligt samarbejde i året der er 
gået og jeg ser frem til det kommende års samarbejde. 

Det var hvad jeg har valgt at fortælle om året 2024. 

3. fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Niels gennemgik regnskabet og forklarede, at vi kommer ud med et 
mindre underskud i år primært på grund af vores jubilæum, men målet 
er som altid at regnskabet går i nul. 
Et meget fint resultat som blev enstemmigt godkendt 

4. forslag fra bestyrelse og/eller medlemmer 
Der er kommet et forslag om muligheden for at kunne tage en gæst med til 
onsdagsgolf en gang imellem. Det kan være ægtefæller som fortsat er på 
arbejdsmarkedet og som er medlem i Sorø Golfklub og derfor kun sjældent har 
mulighed for at spille med, hvilket gør at de ikke melder sig ind i seniorklubben. 
Eller der kan være nogen som har en på besøg som de gerne vil invitere med. 
Deltagelse om onsdagen betyder naturligvis, at den pågældende ikke tæller 
med i turneringen. 
Gæster udefra skal naturligvis betale greenfee for at spille på banen. 
Matchledelsen foreslår, at vi afprøver forslaget det næste års tid og ser så om 
det skal forblive permanent. 
Forslaget blev enstemmigt godkendt. 

5. forelæggelse af budget og fastlæggelse af medlemskontingent 
Niels fremlagde budget og anbefalede at kontingent på 350 kr. pr. år 
fortsætter det kommende år. 
Der var ingen indvendinger mod budget og kontingent. 
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6. valg af formand 
Poul Hangler blev genvalgt 

7. valg til bestyrelsen 

Frede Conradsen blev genvalgt 

8. valg af suppleant 

Bruno Dissing Hansen blev genvalgt 

9. valg af revisor 

Niels Hartvig Hansen blev genvalgt 

10. valg af revisorsuppleant 

Kim Rosenberg blev genvalgt 

11. Eventuelt 
Poul orienterede om, at når vi holder gunstart i seniorklubben gælder 
reglen på hul 18, hvor man træder til side på green inden putning og 
lader de næste slå ud 
Poul takkede Grethe for rollen som dirigent 


